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Beantwoording schriftelijke vragen PvdA: Zicht bij rotondes en voetganger 

oversteekplaats Warmoezierstraat Burg. Jansenlaan 

 

25 juni 2019 

 

Aan de leden van de raad, 

 

Met deze brief informeren wij u over de schriftelijke vragen die door PvdA zijn gesteld over 

zicht bij rotondes en voetganger oversteekplaats Warmoezierstraat Burg. Jansenlaan. 

 
Aanleiding 

De PvdA heeft een Raadsvraag gesteld over het zicht bij rotondes in zijn algemeenheid en 

het zicht bij de voetganger oversteekplaats Warmoeziersstraat Burg. Jansenlaan. 

 
Vraag 1: 

Reagerend op de reacties die wij hebben gekregen n.a.v. het stukje “Goed kijken en toch 

niets zien” in De Brug van 30-1-2019 vragen wij de gemeente wat zij kan doen en gaat doen 

om de zichtbaarheid bij rotondes aan te pakken om zo de verkeersveiligheid te verbeteren. 

 

Vraag 2: 

Er zijn klachten over het zebrapad in de bocht van de Burgemeester Jansenlaan en de 

Warmoezierstraat. De automobilisten die vanaf de Warmoezierstraat naar de Burgemeester 

Jansen laan rijden, zien de voetgangers op dat zebrapad veel te laat. Er ontstaan dan 

gevaarlijke situaties. Onze vraag is of de gemeente dit probleem op kan lossen? 

 

Met deze brief geven wij antwoord op de vragen die door PvdA zijn gesteld. 

 

Beantwoording Vraag 1: 

1. De rotonde waar naar verwezen wordt in het kranten artikel (de locatie Brugweg-

Karel Doormanlaan) voldoet aan de verkeersregels. Alle benodigde verkeersborden 

en markering en verlichting zijn aangebracht. Wat betreft het zicht is er geen groen of 

objecten die het zicht op de fietsers beperken.  

2. Verkeersveiligheid is een belangrijk uitgangspunt bij de herinrichting van rotondes. 

Herinrichting wordt gefinancierd middels het Investeringsprogramma. Tijdens zo'n 

herinrichting kunnen we bijvoorbeeld het fietspad rondom de rotonde anders aan 

leggen zodat naderende fietsers sneller zichtbaar zijn voor verkeer dat de rotonde 

nadert. In de situatie van de locatie Brugweg-Karel Doormanlaan is dat een kans. 

Indien een rotonde niet op de nominatie staat voor een herinrichting zijn de 

mogelijkheden voor het treffen van maatregelen beperkter. De maatregelen die we 

dan kunnen treffen hebben als uitgangspunt de reeds bestaande inrichting. De 
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mogelijkheden die we kunnen treffen zijn dan bv het aanbrengen van aanvullende 

bebording en het vrij houden van zichthoeken middels groenonderhoud. Bij deze 

locatie is er geen aanleiding om dat te doen. 
3. Naast de zichtbaarheid van de fiets gaat het stuk in De Brug ook over de openbare 

verlichting. We hebben eerder deze vraag gekregen. We hebben toen onderzocht of 
er minder zichtbare rotondes waren. Daarbij kwamen we geen concrete locaties 
tegen. We hebben naar aanleiding die raadsvraag toen ook gevraag aan uw raad 
gevraagd om concrete locaties te benoemen. Ook vanuit de raad hebben we die niet 
gehoord. We verwijzen u daarbij naar de Brief van de Raad 'Veiligheid op 
voetgangers oversteekplaatsen tijdens duisternis' met nummer 2016-13618 (medio 
januari 2016). Voor wat betreft de locatie Brugweg-Karel Doormanlaan, hebben wij 
geconstateerd dat de verlichting voldoet aan het door uw vastgestelde beleid. 
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Beantwoording Vraag 2: 

1. Ja, we kunnen de zichtbaarheid verder verbeteren op de kruising Warmoezierstraat 

en Burg. Jansenlaan. Dit gaan wij doen door het plaatsen van een bord J22 

(waarschuwing voor voetgangers oversteekplaats) en het kort houden van de 

bossages. 

 

 
 

Hoogachtend, 

 

 

 

De secretaris, De burgemeester, 

 

 


